

DOI: 10.18572/2500-0349-2021-1-46-47

Реализация права законодательной инициативы и информационно-правовая поддержка муниципалитетов: опыт работы Совета муниципальных образований Тамбовской области

Миронов Валентин Николаевич, председатель ассоциации «Совет муниципальных образований Тамбовской области»
avtor@lawinfo.ru

Колодина Татьяна Ивановна, юрист ассоциации «Совет муниципальных образований Тамбовской области»
kti68@asmo.tambov.gov.ru

Приводится описание опыта работы Совета муниципальных образований Тамбовской области по реализации права законодательной инициативы и информационно-правовой поддержки муниципалитетов.

Ключевые слова: законодательная инициатива, правовая поддержка, правотворческая деятельность, совет муниципальных образований, местное самоуправление, муниципальные образования.

Exercising of the Right to Legislative Initiative and Informational and Legal Support of Municipalities: The Practical Experience of the Council of Municipal Structures of the Tambov Region

Mironov Valentin N., Chairman of the Association The Council of Municipal Structures of the Tambov Region

Kolodina Tatyana I., Lawyer of the Council of Municipal Structures of the Tambov Region

The article describes the experience of activities of the Council of Municipal Structures of the Tambov Region aimed at exercising of the right to legislative initiative and informational and legal support of municipalities.

Keywords: legislative initiative, legal support, law making activities, council of municipal structures, local self-government, municipal structures.